

Auto Magic

Professional Car Care®

CLEANERS

Fabric & Carpet cleaner

For Use in Extraction Machines
Low-Foaming, Heavy-Duty Cleaner

PRECAUTIONS ON SIDE PANEL

No. **21**



Container Intended for #21 Fabric & Carpet Cleaner Only

No. 21 Fabric & Carpet Cleaner

Fabric and Carpet Cleaner is a low foaming, heavy duty interior cleaner for use in hot or cold water extraction machines. Rinses clean without leaving a soapy residue. Can also be used as a pre-spot. VOC compliant. **DIRECTIONS:** For use in extraction machines, dilute 4 oz. (1:30) of Fabric and Carpet Cleaner for each gallon of water. For best results, use hot water. For pre-spotting, apply the diluted mixture with a mist sprayer to stains and heavily soiled areas prior to cleaning.

Fabric and Carpet Cleaner est un nettoyant surpuissant, peu moussant, pour intérieur, pour une utilisation dans les machines à extraction d'eau chaude et froide. Se rince sans laisser de résidus de savon. Peut aussi être utilisé comme pré-détachant. Conforme aux normes régissant les COV. **MODE D'EMPLOI:** Pour une utilisation dans les machines à extraction, diluer 4 oz. (1:30) de Fabric and Carpet Cleaner pour chaque gallon d'eau. Pour de meilleurs résultats, utiliser de l'eau chaude. Pour le pré-détachage, appliquer le mélange dilué avec un pulvérisateur pneumatique sur les taches et les zones très souillées avant le nettoyage.



DANGER - Combustible Liquid Causes skin irritation. Causes serious eye damage. Wear protective gloves / protective clothing / eye protection / face protection. IF ON SKIN: Wash with plenty of soap and water. IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. Immediately call a POISON CENTER / doctor if skin irritation occurs: Get medical advice / attention. In case of fire: Use appropriate media to extinguish. Store in a well-ventilated place. Keep cool. Keep away from heat / sparks / open flames / hot surfaces. — No smoking. Wash thoroughly after handling. Dispose of contents / container in accordance with local / regional / national / international regulation.

DANGER - Liquide combustible Cause une irritation de la peau. Provoque de graves lésions oculaires. Porter des gants de protection / vêtements de protection / protection des yeux / protection du visage. EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU: Laver abondamment à l'eau et au savon. EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX: Rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Enlever les lentilles cornéennes, si elles sont présentes et faciles à faire. Poursuivre le rinçage. Appeler immédiatement un CENTRE ANTIPOISON / Médecin en cas d'irritation cutanée: Obtenir des conseils et des soins médicaux. En cas d'incendie: Utiliser les moyens appropriés pour éteindre. Entreposer dans un endroit bien ventilé. Restez au frais. Tenir à l'écart de la chaleur, des étincelles, des flammes nues et des surfaces chaudes. - Il est interdit de fumer. Se laver soigneusement après la manipulation. Éliminer le contenu / contenant conformément à la réglementation locale / régionale / nationale / internationale.

FOR PROFESSIONAL USE ONLY

LIMITATION OF LIABILITY: Auto Magic® Distributors and/or ITW agents will not be liable for any loss or damage arising from this product, whether direct, indirect, special, incidental or consequential, regardless of the legal theory asserted, including warranty, contract, negligence or strict liability. Auto Magic® products should always be used as directed.

Auto Magic
Professional Car Care®

Manufactured in USA of foreign and US components

Auto Magic is a trademark of ITW Evercoat
a division of Illinois Tool Works Inc.
6600 Cornell Rd, Cincinnati, OH 45242
evercoat.com | ©2020 ITW Evercoat

ITW Permatex Canada
a division of Illinois Tool Works Inc.
101-2360 Bristol Circle
Oakville, ON Canada L6H 6M5

12321AM-2 2.2020